
Protokół Nr XIV/08 
z obrad XIV sesji Rady Gminy Brańsk w dniu 29 września 2008 roku 

 
Obradom przewodniczył Ryszard Wietoszko – Przewodniczący Rady Gminy. 
Na stan 15 radnych stwierdził na podstawie listy,  obecność 15 radnych. 
 
 
Radni obecni: 

1. Sylwester Bobel 
2. Stanisław Cieśluk 
3. Adam Derewońko 
4. Piotr Dołubizno 
5. Franciszek Gawina 
6. Stanisław Gomoliński 
7. Marek Jankowski  
8. Tadeusz Krasowski 
9. Andrzej Kunicki 
10. Grażyna Płonowska 
11. Leszek Franciszek Radulski 
12. Jan Szmurło 
13. Antoni Szpakowski 
14. Ryszard Wietoszko 
15. Feliks Aleksander Wróblewski 

 
Jako goście zaproszeni w sesji uczestniczyli: 
 

1. Tadeusz Januszewski Projektant Planista 
2. Jerzy Chodorowski Członek Gminnej Komisji Urbanistyczno-Architektonicznej 
3. Krzysztof Jaworowski  Wójt Gminy Brańsk 
4. Wojciech Jakubowski  Sekretarz Gminy 
5. Józef Michałowski Dyrektor GZK 
6. Jolanta Januszewska Kierownik GOPS 
7. Piotr Paprocki  Kierownik Ref.BGRŚ w Urzędzie Gminy Brańsk 
8. Andrzej Uszakiewicz  Radca Prawny 

oraz  sołtysi zgodnie z załączoną listą obecności. 
 
Obrady XIV sesji rozpoczęto modlitwą ”Ojcze Nasz...”. 

 
Ad. 1-2 Przewodniczący Rady Gminy Brańsk Ryszard Wietoszko o godz. 1100  dokonał otwarcia 
obrad XIV sesji Rady Gminy, która odbyła się w sali konferencyjnej Gminnego Ośrodka 
Upowszechniania Kultury im. Anny Dernowskiej w Kalnicy oraz na podstawie listy obecności 
stwierdził quorum, tym samym prawomocność podejmowanych uchwał. Powitał przybyłych na 
posiedzenie radnych, zaproszonych gości oraz sołtysów. Przewodniczący Rady poinformował, że 
radni w ustawowym terminie otrzymali materiały na sesję, zwrócił się o zgłaszanie ewentualnych 
wniosków i propozycji zmian lub poprawek  do porządku. Wobec braku wniosków Przewodniczący 
Rady odczytał porządek sesji w brzmieniu: 

1. Otwarcie obrad i stwierdzenie  quorum. 
2. Przyjęcie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu z obrad XIII sesji rady gminy. 
4. Informacja o działalności wójta w okresie między sesjami. 
5. Podjęcie uchwał Rady Gminy w sprawie: 

a) zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Gminy Brańsk, 
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b) zmian w Statucie Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Brańsku, 
c) upoważnienia Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Brańsku do prowadzenia 

postępowania wobec dłużników alimentacyjnych, 
d) ustalenia stawek opłat za zajęcie pasa drogowego na drogach gminnych, 
e) udzielenia pomocy finansowej Związkowi Gmin Wiejskich Województwa 

Podlaskiego na realizację zadania pn. „Odkryj Region Podlaski”, 
f) zarządzenia poboru w drodze inkasa podatku od nieruchomości, podatku rolnego i 

podatku leśnego, oraz wyznaczenia inkasentów, terminów wpłat i określenia 
wysokości wynagrodzenia za inkaso, 

g) ustalenia wynagrodzenia Wójta Gminy Brańsk, 
h) zmian w budżecie gminy na 2008 rok. 

6. Interpelacje i wnioski radnych. 
7. Odpowiedzi na interpelacje i wnioski radnych. 

8. Informacja z przeprowadzonej analizy oświadczeń majątkowych złożonych do Wójta 
Gminy i Przewodniczącego Rady Gminy za 2007 rok. 

9. Sprawy różne. 
10. Zamknięcie obrad. 
 

Ad.3 Przewodniczący Rady Gminy poinformował, iż protokół z obrad XIII sesji  Rady Gminy był 
dostępny w biurze obsługi Rady oraz był wyłożony do wglądu przed sesją w dniu dzisiejszym. 
Zwrócił się z pytaniem do radnych czy mają jakieś uwagi do protokołu. Wobec  braku uwag poddał 
pod głosowanie zatwierdzenie protokółu. Rada Gminy głosami 15 – za, przeciwnych – 0, 
wstrzymujących – 0, przyjęła protokół z obrad XIII sesji Rady Gminy Brańsk bez odczytywania.  
Ad 4) Wójt Gminy Krzysztof Jaworowski odczytał informację ze swojej działalności między 
sesjami. Radni nie wnosili uwag i zapytań do informacji /informacja w załączeniu do protokołu/. 
Ad.5) Przewodniczący Rady Gminy odczytał pozytywną Opinię Nr 18/16/08 Komisji RGOBiT w 
sprawie projektów uchwał przygotowanych pod obrady XIV sesji Rady Gminy Brańsk.  
Ad.5a) Podjęcie uchwały w sprawie zmiany miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego Gminy Brańsk. 
    Z projektem i uzasadnieniem do w/w uchwały zapoznał zebranych Pan Tadeusz Januszewski 
projektant planista. 
 Do projektu uchwały uwag nie wniesiono.  
Rada Gminy głosami 15-za, przeciwnych -0, wstrzymujących -0 podjęła Uchwałę Nr XIV/113/08 
w sprawie zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Gminy Brańsk. 
 /Uchwała stanowi załącznik do niniejszego protokółu/. 
Przewodniczący Rady udzielił głosu Wójtowi Gminy, który podziękował Panu Januszewskiemu i 
Panu Chodorowskiemu za przeprowadzenie całej procedury związanej ze zmianą w Planie 
zagospodarowania Przestrzennego Gminy Brańsk. Całe zadanie zostało przeprowadzone bardzo 
dobrze, na każdym etapie postępowania nie było żadnych problemów. W obecnej chwili trwają 
przymiarki do wszczęcia kolejnej procedury ostatniej w tej kadencji.  W toku pierwszej procedury, 
do gminy napłynęło dużo wniosków, które należałoby rozpatrzyć. „Ludziom należy stworzyć 
możliwości rozwoju a nie tylko polaryzować, że umiemy rządzić”. Wójt wyraził nadzieję na dalszą 
owocną współpracę z Panami Januszewskim i Chodorowskim. 
Ad.5b) Podjęcie uchwały w sprawie zmian w Statucie Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w 
Brańsku. 
 Z projektem i uzasadnieniem do w/w uchwały zapoznała zebranych Jolanta Januszewska 
Kierownik GOPS.  
Do projektu uchwały uwag nie wniesiono.  
Rada Gminy głosami 15-za, przeciwnych -0, wstrzymujących -0 podjęła Uchwałę Nr XIV/114/08 
w sprawie zmian w Statucie Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Brańsku. 
 /Uchwała stanowi załącznik do niniejszego protokółu/. 



3 
 

Ad.5c) Podjęcie uchwały w sprawie upoważnienia Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w 
Brańsku do prowadzenia postępowania wobec dłużników alimentacyjnych. 
 Z projektem i uzasadnieniem do w/w uchwały zapoznała zebranych Jolanta Januszewska 
Kierownik GOPS.  
Do projektu uchwały uwag nie wniesiono.  
Rada Gminy głosami 15-za, przeciwnych -0, wstrzymujących -0 podjęła Uchwałę Nr XIV/115/08 
w sprawie upoważnienia Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Brańsku do prowadzenia 
postępowania wobec dłużników alimentacyjnych. /Uchwała stanowi załącznik do niniejszego 
protokółu/. 
Ad.5d) Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia stawek opłat za zajęcie pasa drogowego na drogach 
gminnych. 
 Z projektem i uzasadnieniem do w/w uchwały zapoznał zebranych Piotr Paprocki Kierownik 
Referatu BGRŚ.  
Do projektu uchwały uwag nie wniesiono.  
Rada Gminy głosami 15-za, przeciwnych -0, wstrzymujących -0 podjęła Uchwałę Nr XIV/116/08 
w sprawie ustalenia stawek opłat za zajęcie pasa drogowego na drogach gminnych. 
/Uchwała stanowi załącznik do niniejszego protokółu/. 
Ad.5e) Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Związkowi Gmin Wiejskich 
Województwa Podlaskiego na realizację zadania pn. „Odkryj Region Podlaski” 
Z projektem i uzasadnieniem do w/w uchwały zapoznał zebranych Wojciech Łukasz Jakubowski 
Sekretarz Gminy. 
Do projektu uchwały uwag nie wniesiono.  
Rada Gminy głosami 15-za, przeciwnych -0, wstrzymujących -0 podjęła Uchwałę Nr XIV/117/08 
w sprawie udzielenia pomocy finansowej Związkowi Gmin Wiejskich Województwa 
Podlaskiego na realizację zadania pn. „Odkryj Region Podlaski” 
/Uchwała stanowi załącznik do niniejszego protokółu/. 
Ad.5f) Podjęcie uchwały w sprawie zarządzenia poboru w drodze inkasa podatku od 
nieruchomości, podatku rolnego i podatku leśnego, oraz wyznaczenia inkasentów, terminów 
wpłat i określenia wysokości wynagrodzenia za inkaso. 
Z projektem i uzasadnieniem do w/w uchwały zapoznał zebranych Krzysztof Jaworowski Wójt 
Gminy. 
Wójt zaproponował wprowadzenie poprawek do uchwały poprzez wyrzucenie z niej paragrafów 4 i 
5. Poinformował, że postanowienia w nich zawarte zostaną uregulowane i wprowadzone w terminie 
późniejszym. Zaproponował również naniesienie poprawki w załączniku nr 1 do uchwały,  w poz. 4  
tabeli -  jest zapis 8,00% a winno być 6,5%. Innych zmian do projektu uchwały nie wniesiono.  
Rada Gminy głosami 15-za, przeciwnych -0, wstrzymujących -0 poprawki przyjęła. Następnie 
Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad projektem uchwały łącznie z poprawkami. 
Rada Gminy głosami 15-za, przeciwnych -0, wstrzymujących -0 podjęła Uchwałę Nr XIV/118/08 
w sprawie zarządzenia poboru w drodze inkasa podatku od nieruchomości, podatku rolnego i 
podatku leśnego, oraz wyznaczenia inkasentów, terminów wpłat i określenia wysokości 
wynagrodzenia za inkaso. 
/Uchwała stanowi załącznik do niniejszego protokółu/. 
Ad.5g) Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia Wójta Gminy Brańsk. 
Z projektem uchwały zapoznał zebranych Wojciech Łukasz Jakubowski Sekretarz Gminy. Głos 
zabrał Wójt Gminy, który powiedział:..” nie jestem zwolennikiem podnoszenia poborów wójtowi. 
Jednak od początku kadencji podwyżek nie było. W bieżącym roku zmieniły się przepisy w sprawie 
wynagrodzeń dla wszystkich pracowników w tym i dla wójtów. Uważam, że w połowie kadencji 
jedna taka podwyżka powinna być”. 
- Głos zabrał Sekretarz Gminy …”Od 1 stycznia zmieniła się wysokość wynagrodzenia w 
poszczególnych grupach i widełkach wynagrodzeń pracowników samorządowych. Dodatek 
funkcyjny wójta obecnie jest niższy od najniższego w tabeli. Następną sprawą jest to, że nasz wójt 
za tak wielkie poświęcenie i zaangażowanie na rzecz rozwoju gminy, nie może być niżej 
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wynagradzany niż wójtowie z gmin sąsiednich: 
Wynagrodzenie wójta z Wyszek jest rzędu  9.020zł brutto płacone od miesiąca kwietnia br., wójta 
Gminy Bielsk Podlaski 9.440zł płacone od stycznia tego roku. 
- Głos zabrał radny z Mnia Pan Sylwester Bobel, który powiedział: …” pracownikom urzędu 
wynagrodzenie zostało podwyższone, teraz wójtowi a rolnikowi tylko rosną podatki i opłaty za 
wodę. U nas we wsi się nic nie robi, nawet żwiru nie przywiozą na drogi. Jako radny czuję się 
rozgoryczony, że nic nie zrobiłem w sprawie ustalenia niższych podatków, chyba trzeba będzie 
wyprowadzić się ze wsi”. 
- Głos zabrał Wójt Gminy …”Ja już od 10 lat słyszę tę samą śpiewkę od mieszkańców Mnia, że u 
„Nich” nic się nie zrobiło. Chcę jednak przypomnieć, że we wsi Mień wyasfaltowano drogę główną 
przez wieś, ulicę Brata Alberta prowadząca do szkoły,  pozostałe są na bieżąco równane, szkoła jest 
już częściowo wyremontowana, naprawiono dach i komin, obecnie będą wymieniane okna na 
kwotę 10 tys. zł, został częściowo również wyremontowany budynek świetlicy z remizą OSP. 
Gdzie, która miejscowość w gminie ma lepiej. Jeżeli jest „Wam” źle to proszę zastanowić się i 
może przenieść się do innej gminy: Rudka, Klukowo, Szepietowo. Proszę posłuchać co o naszej 
gminie mówią mieszkańcy innych gmin, że nigdzie tyle się nie robi co w gminie Brańsk. Nie widzę 
problemu z podwiezieniem żwiru, o którym radny wspominał. Tylko należy wcześniej zgłosić do 
dyrektora GZK. Nasz sprzęt ciągle pracuje na terenie Gminy tylko wcześniej ustalane są kolejki. 
Wiem, że na dzień dzisiejszy zawieziono 25 wywrotek żwiru do Załuskich. W innych 
miejscowościach również ciągle się robi. Zasadniczą sprawą na dzień dzisiejszy jest to, że nie 
mamy jeszcze własnej żwirowni a w Świrydach całe złoże zostało wyeksploatowane. Można 
byłoby wziąć parę wywrotek żwiru tylko będzie on z gliną i mieszkańcy Mnia znów będą 
niezadowoleni. Jesteście Państwo w czołówce wsi, w których najwięcej się zrobiło. Nadal 
ubiegamy się o środki unijne na budowę boiska ogólnego dla wsi i na dokończenie remontu 
świetlicy. Nie jest moją winą, że termin składania wniosków ciągle  jest odwlekany w czasie.   
- Głos zabrał Pan Michałowski Dyrektor GZK, który powiedział, że na terenie wsi Mień w br cztery 
drogi były równane, było równane porządkowane składowisko śmieci, nie wszystkie drogi były 
zgłaszane przez sołtysa ostatnie równanie na terenie Mnia było 1 września 2008 roku.  
Wójt polecił Dyrektorowi GZK podsypanie wszystkich dziur na terenie wsi Mień, które wskaże 
sołtys.  
- Głos zabrał Dyrektor GZK, który poinformował, że swego czasu wójt, sołtys wsi Pace, radny z 
Chojewa Franciszek Gawino łącznie z dyrektorem GZK dokonali przeglądu stanu dróg na terenie 
gminy a następnie przejechali się drogami na terenie gminy Wyszki, Bielsk Podlaski. Wniosek był 
taki, że na naszej gminie nie ma już tyle tragicznych odcinków dróg w porównaniu do dróg 
położonych w sąsiednich gminach. 
- Głos zabrał radny ze wsi Mień, który zgłosił wniosek formalny o przyznanie wójtowi 
wynagrodzenia w wysokości 10 tys. złotych brutto od dnia 1 lipca 2008 roku. 
Wójt Gminy - …” nie chcę przesady uważam, że zaproponowane stawki w projekcie uchwały są 
wystarczające” 
Głos zabrał Sekretarz Gminy – …”mała dygresja Wójt spełnił marzenia Mnia zostawiając szkołę, 
nie przekształcając jej w filię być może stąd wniosek radnego...” Wracając do Pana wójta nie ma w 
tym nic przesady, uważam, że wójtowi takie wynagrodzenie się należy, gdyż wszędzie dojdzie i 
każdą złotówkę dla gminy znajdzie. To co udało się wójtowi pozyskać znacznie przekracza kwotę 
10 tys. złotych”.  Wójt Krzysztof Jaworowski jeszcze raz zabrał głos prosząc by pozostawić stawki 
wynagrodzeń przedstawione w projekcie uchwały. Wobec braku dalszej dyskusji Przewodniczący 
Rady Gminy zarządził głosowanie nad zgłoszoną poprawką do projektu uchwały w sprawie 
wynagrodzenia Wójta Gminy Brańsk 
Rada Gminy głosami 13-za, przeciwnych -0, wstrzymujących -2 poprawkę przyjęła.  
Wójt Gminy jeszcze raz zaapelował o pozostawienie stawek pierwotnie zaproponowanych. Nikt 
jednak z radnych nie zgłosił nowego wniosku do uchwały. W celu przeliczenia wszystkich 
składników wynagrodzenia dopasowując do 10 tys. brutto Przewodniczący Rady zarządził 15 
minutową przerwę od godz. 1215 do godz. 1230.  
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   Po przerwie stan 15 radnych, obecnych 13, nieobecnych dwóch usprawiedliwionych: Wróbleski 
Feliks i Gawina Franciszek.  
Głos zabrał sekretarz Gminy, który odczytał  treść § 2 uchwały z nowymi kwotami składników 
wynagrodzenia:  
a) wynagrodzenie zasadnicze w wysokości – 5.500zł 
b) dodatek funkcyjny w wysokości – 1.900zł 
c) dodatek specjalny w wysokości 20% wynagrodzenia zasadniczego i dodatku funkcyjnego 
 tj.  1.480zł 
d) dodatek stażowy w wysokości 20% wynagrodzenia zasadniczego – 1.100zł 
Wobec braku dyskusji Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad przyjęciem uchwały w 
całości ze zmianą wynikającą z poprawki wniesionej do projektu uchwały. Rada Gminy głosami 12 
- za, przeciwnych - 0, wstrzymujących - 1 podjęła Uchwałę Nr XIV/119/08 w sprawie ustalenia 
wynagrodzenia Wójta Gminy Brańsk. /Uchwała stanowi załącznik do niniejszego protokółu/. 
Ad.5h) Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2008 rok. 
Z projektem uchwały zapoznał zebranych Wójt Gminy Krzysztof Jaworowski. Zwrócił się do 
radnych z prośbą  o przyjęcie poprawek do uchwały, które wynikły już po wysłaniu materiałów na 
sesję: 
- „Zmiana pierwsza wynika z potrzeby opłacenia wyroku sądowego. Firma EKOBUD budująca 
Szkołę Podstawową w Domanowie bankrutując wzięła podwykonawcę Firmę PODLASIAK. 
Roboty więc byłyby kończone przez podwykonawcę. Między czasie Firmy zawarły ze sobą cesję 
także za roboty należało zapłacić Firmie PODLASIAK. My nie mając potwierdzenia cesji na czas, 
za wykonane roboty zapłaciliśmy Firmie EKOBUD. W I instancji sprawę wygraliśmy a w II 
instancji Sąd stwierdził, że roboty zostały wykonane przez  Firmę PODLASIAK i należy im 
zapłacić. Być może Firma PODLASIAK przedstawiła jakiś dokument potwierdzający, że 
dostarczyli nam potwierdzenie zawarcia cesji wcześniej niż dokonano opłaty dla EKOBUDU, 
dlatego może sprawę przegraliśmy. Jaki będzie ciąg dalszy zobaczymy, ale na dzisiaj płatności 
należy dokonać na rzecz Firmy PODLASIAK. Swoich roszczeń od EKOBUDU możemy dochodzić 
również na drodze sadowej” ale już od komornika, gdyż firma zbankrutowała. 
- „ Druga poprawka dotyczy zabezpieczenia środków na założenie ksiąg wieczystych dla działek 
będących w posiadaniu gminy. Jest to wymóg ustawy o ujawnieniu w księgach wieczystych prawa 
własności nieruchomości Skarbu Państwa oraz jednostek samorządu terytorialnego.  
- „Trzecia zmiana dotyczy zabezpieczenia środków na paliwo i utrzymanie kierowcy w związku 
zakupem samochodu Mercedes do dowozu dzieci do Szkoły Specjalnej w Bielsku Podlaskim”. 
Wobec braku pytań Przewodniczący Rady Gminy zarządził głosowanie nad przyjęciem łącznie 
wszystkich wniesionych poprawek. Rada Gminy głosami 13-za, przeciwnych -0, wstrzymujących -
0 poprawki przyjęła. Następnie Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad przyjęciem 
uchwały łącznie z przyjętymi poprawkami. Rada Gminy głosami 13-za, przeciwnych -0, 
wstrzymujących -0 podjęła Uchwałę Nr XIV/120/08 w sprawie zmian w budżecie gminy na 
2008 rok. 
Ad.6)  Brak interpelacji i wniosków radnych. 
Ad.7)  Nie udzielano odpowiedzi ze względu na brak interpelacji i wniosków radnych. 
Ad.8) Przewodniczący Rady Gminy przedstawił informację z analizy oświadczeń majątkowych 
złożonych przez radnych za 2007 rok. Radni nie zgłaszali zapytań do informacji. 
Wójt Gminy przedstawił informację z analizy oświadczeń majątkowych za 2007 rok złożonych do 
Wójta przez Sekretarza Skarbnika i Kierowników jednostek organizacyjnych. Radni i kierownicy 
nie zgłaszali zapytań do informacji./ obie informacje w załączeniu do protokołu/. 
Ad.9)  Sprawy różne: 
 

� Wójt Gminy poinformował, że w ubiegłym tygodniu został zaproszony na spotkanie do 
miejscowości Tybory Wólka, która najbardziej ucierpiała w ostatnim huraganie jaki 
przeszedł na Podlasiu. Na  spotkanie przybył również Minister Sportu, Wojewoda Podlaski, 
Marszałek Województwa Podlaskiego i czterech Wójtów z gmin Szepietowo, 
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Ciechanowiec, Czyże Osada i Jabłonka Kościelna. Minister Sportu po obejrzeniu skutków 
ostatnich nawałnic poinformował, że dla 5 gmin, które najbardziej ucierpiały podczas 
ostatnich burz w ramach rekompensaty dofinansuje budowę boisk „ORLIK”. Początkowo 
finansowanie miało wyglądać następująco: 1/3 kosztów miała pokryć gmina 1/3 Urząd 
Marszałkowski i 1/3 Ministrerstwo Sportu. W ramach pomocy Ministerstwo Sportu 
sfinansuje 2/3 kosztów a Urząd Marszałkowski pozostałą część. Wójt poinformował, iż 
uczestniczył w otwarciu tego typu boiska w Zambrowie i jest ono czymś wyjątkowym. Jest 
to obiekt zamknięty, strzeżony wyposażony we wszystkie niezbędne urządzenia (w tym 
prysznice, toalety). Podczas posiedzeń Komisji Rady wójt przedstawił radnym kilka 
wariantów lokalizacji obiektu: 
- przy którejś ze szkół, 
- przy Gminnym Ośrodku Upowszechniania Kultury w Kalnicy, 
- przy byłej szkole w Szmurłach 
- przy zbiorniku wodnym na „Otapach” 
Radni doszli do wniosku, że ten obiekt powinien powstać przy zbiorniku wodnym „na 
Otapach” gdyż byłoby to miejsce ogólnodostępne dla wszystkich: mieszkańców gminy 
Brańsk, miasta Brańska a także okolicznych gmin, związane z wypoczynkiem i sportem. W 
pewien sposób zapewniony byłby również nadzór nad zbiornikiem. Aby inwestycja mogła 
powstać należy dokupić jeszcze grunty i zmienić ich przeznaczenie w Planie 
zagospodarowania przestrzennego.  Wójt poprosił radnych o dyskusję w przedstawionym 
temacie lub o przedstawienie lepszych rozwiązań. Radni opowiedzieli się za budową boiska 
„ORLIK” przy zbiorniku wodnym.  

� Wójt poinformował, że są zabezpieczone środki na budowę odcinka drogi w Szmurłach. 
oraz odcinka drogi ok. 300m w Załuskich. Planuje się ogłoszenie przetargu z terminem 
wykonania do 15 czerwca 2009 r. Radni nie wnieśli sprzeciwu  do remontu powyższych dróg. 
� Wójt poinformował, że trwa rozbudowa urzędu gminy, przewidywany  termin zakończenia 

prac do 30 kwietnia 2009 roku. Wykonawca z robotami wkroczył zdecydowanie, środki z 
bieżącego budżetu zostały już przerobione. Należy podjąć decyzję czy szukamy środków i 
kończymy w tym roku, czy w przyszłym zgodnie z umową. Jest wiele zadań, które 
prawdopodobnie nie zostaną zrealizowane w tym roku, gdyż nie ruszają nabory do 
programów unijnych, może te środki przekazać na remont urzędu?. 
- radni opowiedzieli się za rozwiązaniem, które przedstawił wójt gminy, aby środki z zadań 
nie wykonanych w bieżącym roku przeznaczyć na rozbudowę urzędu. 

� Wójt zachęcił do odwiedzania Izby Pamięci Narodowej w Kalnicy 
� Wójt poinformował, iż w niedzielę 5 października na obecnej Sali obrad odbędzie się 

uroczystość Złotych Godów. Zachęcił radnych do udziału w uroczystości.  
� Wójt omówił sprawę budowy Zakładu Selekcji, Segregacji i Produkcji Paliw z Odpadów 

Azbestowych w miejscowości Wyszonki Błonie gm. Klukowo. Poinformował, że swego 
czasu dla wszystkich gmin przedstawiono propozycję, utworzenia na swoim terenie 
składowiska  azbestu za pokaźną kwotę. Prawdopodobnie Wójt z Klukowa skorzystał z 
propozycji i podpisał umowę. Po licznych negatywnych artykułach prasowych i 
informacjach w telewizji Wójt Gminy Brańsk wystąpił do Urzędu Marszałkowskiego w 
Białymstoku o wyjaśnienie sprawy czy powstałe składowisko będzie miało negatywny 
wpływ na środowisko i odbiór mleka oraz płodów rolnych z gospodarstw położonych w 
odległości ok.30km od składowiska. Wójt powiedział …”początkowo naskoczono na mnie, 
że to nie jest moja sprawa, że nie jestem stroną w tej sprawie, ale później zapewniono, że 
wszystkie krążące informacje nie mają uzasadnienia, że składowisko będzie bezpieczne. 
Poinformowano również, że sprawa jest na etapie wyjaśniania czy cała procedura uzyskania 
pozwolenia przez Wójta z Klukowa została przeprowadzona zgodnie z przepisami. O 
wynikach postępowania będziemy informowani przez Urząd Marszałkowski”. 

Ad. 10 Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Rady Gminy o godz. 1356  zamknął 
obrady XIV sesji Rady Gminy. Obrady zakończyły się modlitwą ,,Pod Twoją Obronę.....’’                                                                                                                              
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Na tym protokół zakończono i podpisano: 
 
Protokolant:                  Przewodniczący Rady Gminy Brańsk 
 
Alina Adamczyk              Ryszard Wietoszko 


